
 

SKB dagsorden

Skolebestyrelsesmøde mandag den 8. november
kl. 17:00 til 19:00.

Afbud:Lærke, Michael; Mette forsinket.

1.  Godkendelse af dagsorden

Godkendt

2.  Bemærkninger til sidste møde.
● Misforståelser.
● Afstemninger.

I.A.B

3.  Orientering / Behandling.

● Skoleleder.
Det kommunale budget. Vi har været heldige. Udvalget har gjort det godt. Området
læring bliver ikke ramt af nævneværdige besparelser.

Medarbejderundersøgelsen 2021. Det ser rigtigt godt ud. Positivt på flere områder.

Vikar for Troels. Tanja er startet. Det går godt.

Corona. Test og forholdsregler. Vi skal huske at spritte og holde afstand. Der komme nok
flere restriktioner.

Åbent hus for kommende elever. Der var besøg af 17 børn, og vi regner med at der bliver ca 12
elever i kommende 0. klasse

● Skole
Læseindsats kører. Det er under opstart. Lige nu læser de to og to.
Vi er ved at planlægge emneuge i uge 48, og klippe dag den 26.
Vi planlægger en tur til “Den gamle by”

● SKB Formand
Tilbagemelding fra mødet med udvalget for læring
Der skal spares på kørselskontoen og konsulenter. fleksibelt ansættelsesstop.
Udgifter til segregerede elever stiger. Men det er også dyrt at have dem på skolerne i
“mellemformer”.  i.e. erhvervsklassen på SIM.



Legepladserne har været et indsatsområde. Vi skal lade os inspirere af hinanden i forhold
til at skaffe midler.

● SFO
Halloweenfest var en stor succes. ca. 150 deltagere.
Elisabeth er stadig sygemeldt. Det gav ændring i vagtplaner.
Vi starter julegaver nu, så der er hemmeligheder.
Mads-Peder stiller op, så det er spændende.

● Lokalt / Socialt
80ér fest. 260 deltagere. Stor succes.
Loppemarked med ca 1000 deltagere. Også en stor succes.
Fællesspisning i sognegårde.
Halloween i sognegården.

● Elevråd.
Vamos-kort indkøbt for at understøtte bevægelse i undervisningen. Måske kan det hjælpe mod
irritation og dermed hjælpe med at holde den gode tone.
Der er planer om en vandautomat. Det tages op på et personalemøde.
Crazy Corner skal gerne renoveres. I forbindelse med indeordning bruges det igen. Der er lavet
plan for hvem der skal være der hvornår. Skolemælksfonden har et legat, som er blevet ansøgt.
Der er ønsker om et basketnet i indre skolegård.

4. Ny politisk aftale:
● De nuværende nationale test erstattes af Folkeskolens Nationale Færdighedstest
● Testene bliver gjort pædagogisk anvendelige og gennemskuelige for elever og forældre
● Alle elever får fremover de samme opgavesæt
● Det adaptive princip, hvor opgaverne løbende bliver sværere under testen, hvis man

svarer rigtigt, afskaffes og erstattes af et lineært princip, hvor spørgsmålene er de samme
for alle.

● Testene lægges i begyndelsen af skoleåret i stedet for i slutningen
● Der testes ikke længere i fire fag, men kun i dansk læsning og matematik
● Elevplaner og kvalitetsrapporter afskaffes
● Uddannelsesparathedsvurderingen ændres. Begrebet “ikke-uddannelsesparat” afskaffes
● Der indføres tidlig og systematisk opsporing af elever med risiko for ordblindhed
● Der indføres tidlig og systematisk opsporing af højt begavede elever
● Opfølgning i forhold til skoler, som ikke har tilfredsstillende kvalitet

5. Drøftelse af alkoholpolitik.
- hvem har ansvaret når der drikkes alkohol til forældrearrangementer?

SFO-personalet føler sig presset i at se forældre drikke alkohol, og skulle vurdere hvor meget der
er rimeligt at drikke. Også når der køres hjem.



Beslutning udskydes til næste møde. Punktet har en karakter, hvor det er ønskeligt, at bestyrelsen
er fuldtallig.

6.  Næste møde. Se nedenunder.
Onsdag den 8. december.

7. Eventuelt:

● Til behandling på næste møde.

● Emner, kun til løs debat eller orientering.

Følgende datoer foreslås som mødedatoer:

Torsdag den 26. august (bemærk mødetidspunkt er kl. 19-21 pga. forældrearrangementer., alle
andre møder er kl. 17 som vi plejer.)

Onsdag den 22. september

Mandag den 8. november

Onsdag den 8. december

Torsdag den 20. januar

Onsdag den 2. marts

Torsdag den 7. april

Tirsdag den 10. maj

Onsdag den 1. juni.


